

Penang punter strikes RM10.6 mln Toto jackpot with bosses' car numbers

KUCHING: A lucky winner from Penang won the RM10.6 million Toto 4D Jackpot 1 on May 26 after betting on the car registration numbers of his bosses.

The 60-year-old renovation handyman, who collected his winnings at STM Lottery Sdn Bhd in Kuala Lumpur, said he decided to bet on his bosses' car registration numbers after noticing that they always drove nice cars to work.

"The bosses drive nice European cars to work that makes all of us so envious and dreaming of driving one too.

"So I started bet on their car registration numbers - 9114 and 2230 - for many years and that was how I won the jackpot," he said in a release issued by STM Lottery.

The winner said he was very content knowing that he has become a multi-millionaire, and that it was now the time for him to enjoy life with his family.

He bought a System 4 ticket which won him a whopping RM10,627,969.15 and an additional RM672 as System Play bonus.

下注老板车牌中多多积宝 装修技工笑赢1060万

(吉隆坡4日讯) 技工变富豪！一名来自檳城的幸运赢家，因投注其雇主们的2组车牌号码，而在5月26日击中多多万字积宝首奖，开心抱走总值逾1060万令吉的巨额奖金。

这位60岁的装修技工，到位于吉隆坡的多多博彩总部兑领奖金时说，其雇主们总会驾着他们的豪车上班，因此他决定投注这些车牌号码碰碰运气。

"我的雇主们都开着欧系豪车上班，这让我们所有人都很羡慕，也梦想

着能和他们一样，能拥有1辆豪车。

"所以，我多年前就开始投注他们的车牌号码——9114和2230，这也最终让我幸运赢得积宝巨奖。"

这位赢家说，其心愿已达成，即成为一位千万富翁，而现在更是与家人一起享受生活的时候了。

由于他是系统4玩法投注，因此除了总值1062万7969令吉15仙的积宝奖金之外，他也额外赢得其他奖项，即总值672令吉的奖金。